
 

 

Corsanummer: 2018013916 

 

(Concept) Verslag Commissie Bestuur en Middelen van 13 september 2018 

 

Aanwezig: 

Commissieleden: de heren Van de Bunt, Heukels, Slewe, Kruijswijk, Harder, Groen en Beusen, 

mevrouw De Groot. 

College: burgemeester Roest, wethouder Heijink, gemeentesecretaris Atsma 

Afwezig: de heer Wehrmeijer 

Voorzitter: mevrouw Roos-Andriesse 

Griffier: mevrouw Hageman 

 

1. Opening en bericht van verhindering 

De voorzitter heet alle aanwezigen welkom. Een bericht van verhindering van de heer 

Wehrmeijer (LB). De heer Heukels (LB) vervangt de heer Wehrmeijer. 

 

2. Vaststellen van de agenda 

De twee benoemingen van respectievelijk het lid van de rekenkamer en de 

commissiegriffier/plv griffier worden na elkaar behandeld, het vergaderschema als laatste 

agendapunt meningsvorming. 

 

3. Mededelingen voorzitter of leden van de commissie 

De voorzitter heeft geen mededelingen. De heer Doorn zal de heer Van de Bunt bij 

agendapunt 6. de rondvraag vervangen. 

 

4. Vaststellen van het verslag van 21 juni 2018 

De heer Beusen heeft een opmerking over pagina 2 de vragen over de externe inhuur, D66 

vraagt naar de hoogte van de kosten. Het CDA wil weten waarom dit bij langdurige inzet niet 

kan worden omgezet naar een fte. Het CDA mist in de reactie van het College de 

beantwoording van de vragen van het CDA. Dit punt wordt bij de agendapunt 5. Lijst van 

toezeggingen toegelicht. 

 

5. Lijst van toezeggingen College (2018011264) 

In de beantwoording van TCM136 (collegebrief 2018012707) wordt de datum van de 

raadsvergadering van 1 december genoemd, dit moet zijn de raadsvergadering van  

13 december. De heer Beusen verwijst naar de toezegging TCM57 vermeld op de Bestuurlijke 

Termijn Agenda,  

 

Wethouder Heijink geeft aan dat de beantwoording als een voorstel bij de komende begroting 

zit. De heer Groen komt terug op de beantwoording TCM152, over externe inhuur. De 

technische vragen zijn beantwoord. Tijdens de commissie van 21 juni is de vraag gesteld 

waarom de externe inhuur € 100.000,00 moet kosten en waarom dit niet goedkoper kan 
(bijvoorbeeld door het gebruik van een stagiair). Deze tekst wordt opgenomen in de 

toezegging TCM152 

         TCM152 (tekst aanpassing) 

 

6. Rondvraag 

De fractie van de PvdA stelt vragen over evaluatie Burgerparticipatie in de projecten Park 

Vogelenzang, Dennenheuvel en Vitaal Vogelenzang en evt. transformatie Denktank 

Vogelenzang in dorpsraad. De fractie Hart voor Bloemendaal stelt o.a. vragen over 

ondertekening openbare notulen, ambtelijke adviezen en geheimhouding m.b.t. Vitaal 

Vogelenzang en de onvolledige informatie uit de Hoffman back-up aan toenmalig 

TCM57 12-05-

2016 

Het onderwerp ‘energierendement gemeentehuis’ wordt 

op verzoek van D66 over 1 jaar geëvalueerd en 

opgenomen op de bestuurlijke termijnagenda. 

Genoteerd op de 

BTA voor 

september 2018 



-2- 

burgemeester Schneiders en wethouder Heijink alsmede verslag van integriteitsmeldingen 

van Roos aan burgemeester Roest d.d. 7 maart 2018. De fractie Liberaal Bloemendaal stelt 

vragen over de acties die de burgemeester heeft ondernomen inzake het collegevoorstel van 

23 oktober 2014 en inzage te krijgen in feiten, data en namen, de vragen en antwoorden aan 

respectievelijk van de toenmalige burgemeester en ambtenaar en waarom de burgemeester 

geen aangifte heeft gedaan aangezien een melding juridisch niets is. Burgemeester Roest zal 

een seniorenconvent op korte termijn organiseren en vraagt de griffie dit op te nemen in het 

griffiebericht. 

 

Burgemeester Roest zegt toe dat inzage door het College wordt verstrekt in de Hoffman 

back-up         TCM159 

 

Burgemeester Roest zegt aan de fractie HvB toe het verslag van 7 maart 2018 inzake meldingen 

van mevrouw Roos vertrouwelijk kunnen worden ingezien. 

Het College zal deze inzage verzorgen.      TCM160 

 

Meningsvorming 

 

7. Voorstel afsteken vuurwerk rondom de jaarwisseling 2018 

Burgemeester Roest zegt toe dat hij voor de raad van 27 september een rondje langs de 

fracties zal maken om de verschillende standpunten in kaart te brengen. Na deze 

inventarisatie zal de burgemeester de fracties informeren. De meningen van de fracties zijn 

verdeeld of het stuk in de raad van 27 september klaar is om er een besluit over te nemen. 

De verschillende leden laten weten dat standpuntbepaling zal plaatsvinden in de fracties. 

Het stuk zal als bespreekpunt geagendeerd worden. 

 

8. Benoeming lid Rekenkamercommissie Bloemendaal 

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk geagendeerd zal worden voor 

de raadsvergadering van 27 september 2018. 

 

9. Benoeming commissiegriffier/ plaatsvervangend griffier. 

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk geagendeerd zal worden voor 

de raadsvergadering van 27 september 2018. 

 

10. Vergaderschema 2019 

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als hamerstuk geagendeerd zal worden voor 

de raadsvergadering van 27 september 2018. De commissie wil de beeldvormende avonden 

evalueren. Diverse fracties willen het inspreekrecht terug in de commissies en andere fracties 

stellen de vraag in welke vorm. De commissie geeft het advies om de evaluatie van de 

beeldvormende avonden en het herinvoeren van het inspreekrecht te agenderen in de 

agendacommissie. De leden geven er de voorkeur aan om dit te bespreken in de 

eerstvolgende commissie Bestuur en Middelen waarbij de commissie concludeert dat deze 

discussie in afwijking van wat gebruikelijk is, dit keer zonder onderliggend stuk is 

toegestaan. 

 

Informatie & Oriëntatie 

 

11. Maartcirculaire Gemeentefonds 2018  

Het stuk was doorgeschoven uit cie juni, geagendeerd op verzoek van Liberaal Bloemendaal. 

De diverse leden stellen vragen aan de wethouder. De wethouder geeft aan dat de 

maartcirculaire inmiddels achterhaald is door de meicirculaire. De septembercirculaire wordt 

tegelijkertijd met de begroting en het collegeprogramma aan de raad toegezonden. 
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12. Vastgoedanalyse overig vastgoed 

Het stuk was doorgeschoven uit cie juni, geagendeerd op verzoek van Liberaal Bloemendaal 

De leden geven aan het vreemd te vinden dat bepaalde gegevens uit deze analyse niet 

geheim waren. De wethouder refereert aan de nota financieel duurzaam. Deze brief uit deze 

nota voorgekomen, het betreft een overzicht. De wethouder zegt toe dat er geen vastgoed 

verkocht zal worden zonder dat de raad hierin wordt betrokken. 

 

13. Informatie uit (regionale) samenwerkingsverbanden 

Er is op dit moment geen nieuwe informatie 

 

14. Mededelingen vanuit de Auditcommissie 

De voorzitter van de Auditcommissie de heer Wehrmeijer was deze avond verhinderd en 

wordt vervangen bij dit agendapunt door de heer Harder. 

De auditcommissie plant begin oktober een gesprek met de externe accountant over de 

controle en welke aandachtspunten meegenomen moeten worden in de controle. 

 

15. Mededelingen College van B&W 

Er zijn op dit moment geen mededelingen. 

 

16. Sluiting 

 

Overveen, 15 september 2018 

De voorzitter van de raadscommissie Bestuur & Middelen, 

M. Roos-Andriesse 

 


